

CLIENT ADVISORY

July 24, 2020

Strike Announced for Port of Montreal Starting July 27

Dear Valued Customer,

Please note that The Maritime Employers Association (MEA) has announced that the longshoremen's union (CUPE, the Canadian Union of Public Employees) will apply pressure tactics via a seventy two-hour general strike that will take place at the Port of Montreal next week, from July 27 to July 31, ending at 6:59 on July 31.

All terminals will be affected except for Oceanex services and the grain terminals.

No employees will post for new jobs and training will be blocked during this action.

The MEA noted it was surprised and disappointed by the notice.

Negotiations will continue today and the MEA is hopeful there will be further confirmed bargaining dates next week.

Prior to next week's job action longshoremen affiliated with CUPE walked out for a forty-hour period during week 27 lasting from July 2nd until July 4th.

Thank you for being our Valued Customer. If you have any questions, please do not hesitate to contact your C.H. Robinson commercial representative for further information.

Sincerely,
C.H. Robinson

Reprinted in part with the permission of CIFFA

24 juillet 2020

Grève prévue dès le 27 juillet au Port de Montréal

Cher client,

Veillez noter que l'Association des employeurs maritimes (AEM) a annoncé que le syndicat des débardeurs (le Syndicat canadien de la fonction publique ou SCFP) exercera des moyens de pression par l'entremise d'une grève générale de 72 heures qui aura lieu la semaine prochaine au Port de Montréal. La grève débutera le 27 juillet et prendra fin à 6 h 59 le 31 juillet.

Tous les terminaux seront affectés, à l'exception des terminaux d'Oceanex et des terminaux céréaliers.

Les employés ne s'acquitteront pas de leurs tâches et les formations seront suspendues pendant la grève.

L'AEM a indiqué qu'elle était surprise et déçue par cet avis.

Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.



Les négociations se poursuivront aujourd'hui et l'AEM espère que d'autres dates de négociation seront confirmées pour la semaine prochaine.

Les moyens de pression de la semaine prochaine font suite à une grève de 40 heures que les débardeurs affiliés au SCFP avaient menée lors de la semaine 27 (du 2 au 4 juillet).

Nous vous remercions de votre loyauté. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec votre représentant commercial C.H. Robinson pour en savoir plus.

Cordialement,
C.H. Robinson

Texte reproduit en partie avec l'autorisation de l'ATIC

Our information is compiled from a number of sources that to the best of our knowledge are accurate and correct. It is always the intent of our company to present accurate information. C.H. Robinson accepts no liability or responsibility for the information published herein.

